

**SYARAT-SYARAT SEBUTHARGA
KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada pembekal yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi bekalan berikut:-

Bil.	Tajuk Kerja	Kod Bidang Pendaftaran	Tarikh dan Waktu Sebutharga Tutup
1	SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MEMASANG PERABOT TAMBAHAN DAN AKSESORI DI PERPUSTAKAAN DAERAH KUALA LANGAT, BANTING PPAS/PEMB/KUALA LANGAT/PERABOT & AKSESORI/8/2023	020101 Perabot, Perabot Makmal dan Kelengkapan Berasaskan Kayu/Rotan/Fabrik/Logam	Tarikh buka 16 November 2023 (Khamis) Jam 11 Pagi
2	SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MEMASANG PERABOT DAN AKSESORI DI 4 BUAH PERPUSTAKAAN 1) PERPUSTAKAAN DESA KALUMPANG, 2) PERPUSTAKAAN DESA KG PANDAN, 3) PERPUSTAKAAN DESA SG AIR TAWAR DAN 4) PERPUSTAKAAN DESA TAMAN MUHIBBAH PPAS/PEMB/PROJEK 2023/PERABOT & AKSESORI/9/2023		Tarikh tutup 22 November 2023 (Rabu) Jam 12.00 tengahari Dewan Serbaguna, Tingkat 3, Pustaka Raja Tun Uda, Jln Kelab Golf 13/6, Seksyen 13, Shah Alam, Selangor *Borang adalah percuma
Taklimat sebutharga akan diadakan pada 16 November 2023 (Khamis) Jam 11 Pagi di Dewan Serbaguna, Tingkat 3, Pustaka Raja Tun Uda, Jln Kelab Golf 13/6, Seksyen 13, Shah Alam, Selangor.			

- Syarikat hendaklah mengemukakan salinan sijil ASAL yang masih sah seperti berikut:
 - Sijil-sijil pendaftaran yang berkaitan
 - Sijil Kewangan Malaysia dalam bidang yang berkenaan yang masih sah
- Syarikat yang ingin sertai diwajibkan untuk menyertai Taklimat. Hanya pemilik syarikat dibenarkan untuk menyertai atau wakil yang hadir dengan surat pengesahan lengkap beserta cop syarikat. Individu yang akan hadir taklimat ini hendaklah telah lengkap vaksin dan rekod My sejahtera menunjukkan 'Risiko Rendah'. Untuk sebarang pertanyaan sila hubungi Pn Aina : 012-4688923.
- Pihak Perbadanan tidak akan terikat untuk menerima tawaran yang terendah dan tidak perlu memberi sebab bagi menolak tawaran tersebut
- Pihak perbadanan tidak akan melayan sebarang bentuk rayuan.
- Hanya syarikat yang berjaya sahaja akan dihubungi. Jika pihak syarikat tidak menerima jawapan dalam tempoh satu (1) bulan dari tarikh tutup sebutharga bermakna tawaran sebutharga tersebut adalah tidak berjaya.

Borang sebutharga yang telah dipenuhi hendaklah dihantar dalam sampul surat dengan mencatatkan perkataan dibahagian atas atas sebelah kiri sampul surat:

**'SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MEMASANG PERABOT TAMBAHAN DAN AKSESORI DI PERPUSTAKAAN DAERAH KUALA LANGAT, BANTING'
NO. SEBUTHARGA : PPAS/PEMB/KUALA LANGAT/PERABOT & AKSESORI/8/2023**

**'SEBUTHARGA BAGI MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MEMASANG PERABOT DAN AKSESORI DI 4 BUAH PERPUSTAKAAN 1) PERPUSTAKAAN DESA KALUMPANG, 2) PERPUSTAKAAN DESA KG PANDAN, 3) PERPUSTAKAAN DESA SG AIR TAWAR DAN 4) PERPUSTAKAAN DESA TAMAN MUHIBBAH'
NO. SEBUTHARGA : PPAS/PEMB/PROJEK 2023/PERABOT & AKSESORI/9/2023**

ke alamat seperti berikut:

**Pengarah
Pustaka Raja Tun Uda
Tingkat 3, Bahagian Pembangunan & Penyelenggaraan
Jalan Kelab Golf 13/6, 40100 Shah Alam**

Tidak lewat jam **12.00 tengahari** pada **22 November 2023 (Rabu)**

Pihak Perbadanan tidak akan bertanggungjawab ke atas kelewatan tawaran orang lain yang dibuat melalui pos.